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Emrah Tagi ERTUĞRUL:  Öncelikle IDE Projemize hoş 
geldiniz hocam kısaca kendinizi tanıtır mısınız ? 

Halime ÇEVİKBAŞ: İsmim Halime ÇEVİKBAŞ, Ispartalıyım, 
SDÜ Biyoloji mezunuyum ve Biyoloji bölümünde yüksek lisans 
öğrencisiyim. 

ETE : IDE projesinden nerden haberiniz oldu? 

HÇ: Arkadaşlarımdan öğrendim. 

ETE: Bu projeye katılmaktaki amacınız neydi? 

HÇ: Bu proje hakkında yeterli araştırma yapmamıştım sadece 
arkadaşlarımdan duymuştum. Doğayla iç içe ders anlatımı 
olduğunu düşündüğüm için başvuru yaptım. 

ETE: IDE Projesine başvururken beklentileriniz nelerdi? 

HÇ: İnternetten IDE’nin sayfasına baktığımda kuş,keçi…vb 
gözlemler yapıldığını gördüm ve bu beklentilerimi karşılamak 
için de projeye başvuru yaptım. 

ETE: Doğaya olan bakış açın IDE Projesinden sonra değişti mi 
? 

HÇ: Biyoloji mezunu olduğum için doğayla ilgili belli bir 
birikime sahibim. Buradaki eğitimde doğada birebir 
hocalarımızla işlediğimiz derslerde ayrıntıyı fark etmeyi 
öğrendim. Ekosistemdeki dengenin ne kadar önemli 
olduğunun farkına vardım. 

ETE: IDE gibi doğa eğitimi projelerinin artırılmasının doğaya 
bir katkısı olacağına inanıyor musun ? 

HÇ: Eğitimlerin arttırılmasının önemli olduğunu düşünüyorum. 
Örneğin herkes doğayı sever ama doğayı doğada öğrenme 
imkanı olunca daha kalıcı bilgiye sahip olunuyor. 

ETE: Projemiz kapsamında yapabileceğiniz eleştiriler ya da 
öneriler var mı? 

HÇ: Projede her şey çok planlıydı. Eğitmenlerimizin de bilgi 
düzeyi çok iyiydi. Eğitimden çok zevk aldım. 

 


